
Referat fra styremøte Lille Oust Vel  

Mandag 13. oktober 2014 hos styreleder 

Styret var fulltallig:  Magne Jåtog, Eva Skaar, Tom Jørgensen, Luisa Klaveness og styreleder 

1. Innkalling godkjent og referat fra forrige møte 1.9, 2014 godkjent. 

3. Hvem som kan bli medlemmer og hvem som skal ha stemmerett ble diskutert. 

Diskusjonen vil gjenta seg inntil en vedtaksendring. Dette vil styret arbeide med utover 

vinteren som annonsert.  

4. Brev fra Peter Kierulf ble lest høyt.  VEDTAK: Brevet tas til etterretning, besvares ikke. 

5. Kostnadene ved brokarene på langbryggen ble diskutert. Det er betalt et akontobeløp på 

kr 200 000,-. Det endelige kravet er bare er antydet større enn anbudet, men ikke fremsatt. 

Avventer endelig krav. Prosedyre videre er mottak av krevet, befaring og behandling i styret. 

6. Kommunen har laget et nytt avslag på Ivarsens første søknad om flytebrygge på LOV sin 

brygge i Hestehagen.  LOV er ikke nevnt. Ivarsen har sendt en voluminøs klage på avslaget. 

Styreformann har støttet kommunen på avslaget, men klaget på at vellet ikke er nevnt i 

avslaget. Brevet er basert på tidligere skriv og behandlinger i styret sist brev des. 2013.  

7.  Aktivering av ”Vegeigarlaget”.  VEDTAK :   Aktivering utsatt inntil videre. 

8. LOV kan komme under frivillige organisasjoner som kan få MOMSfritak. Magne Jaatog 

undersøker dette nærmere.  

10. Det ble vedtatt å sende krav på penger fra Dyre-Moe for utbedring av veiene som 

foreløpig ikke er satt i stand etter kjøring med 6 tonns henger (Terje Torp). 

11. Opprydding etter E-verkets rydding av linjer ble diskutert. Dette er den enkelte eiers 

problem også ved og på veiene. Opprydding etter hogst på eiendommene er en privatsak. 

Dette kan komme til utrykk i et brev fra vellet. Eva undersøker om Hafslund har planer om 

noen form for rydding. 

12. Blogg for medlemmene på vellets hjemmesider utredes videre av Luisa. 

 

Oslo 20.oktober 2014 (med revisjon 25 Nov. 2014) 

Claus Danckert Krohn 

styreleder 


